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    Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus” 

BESTYRELSESMØDE 
22. maj ´25 (kl. 17.00 – 19.30) 

 
- Fraværende: Simon kommer senere, Jeppe (efter aftale) 
- Kommentar til dagsorden: ingen 
- Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt 
 

Til drøftelse, og evt. beslutning (ca. 2 timer)    

Ca. kl. 17.00: 

 
Fællesdel: 
 
1.   Ledelsesstrukturen på Nr. Vedby skole. (PH) 

 Anne Kranker stopper som viceskoleleder d. 31.07.25, og skal erstattes! 
Anne har fået nyt job - hun er blevet én af 3 pædagogiske konsulenter, som er blevet 
ansat i CBL. 
Ledelsen ønsker at ansætte en ny viceskoleleder, som vil være mere forankret i 
autismeafdelingen (forslag 2/3 autisme og 1/3 almen), som til næste skoleår starter med 
10 klasser. Derudover vil en del af Steens stilling også overgå til autismeafdelingen. 
Ledelsen ønsker, at der er bestyrelsesrepræsentanter, der deltager ved 
ansættelsessamtalerne til viceskolelederstillingen. 
Bestyrelsen vedtager overstående. 

 Peter Hallev har udmeldt sit barn til anden skole; men ønsker at fortsætte både i 
bestyrelsen, og som formand. 
Peter redegør for denne beslutning. Peter ønsker at fortsætte som formand og beder 
bestyrelsen tage stilling til hans ønske. 
Rikke fremlægger UVM’s retningslinjer fra bestyrelsen, her peges på at 
bestyrelsesrepræsentanter har børn på skolen. Steen fremlægger, at der i 
Folkeskoleloven står, at forældrerepræsentanter kan udtræde. I styrelsesvedtægten står 
at repræsentanter udtræder ved barns skoleskift.   
På baggrund af en drøftelse beslutter bestyrelsen, at Peter fratræder med udgang af 
maj, da datteren har sidste skoledag 28. maj. 
På næste møde konstituerer bestyrelsen sig på ny. Herunder skal der træffes beslutning 
om bestyrelsen arbejder videre med en forældrerepræsentant mindre eller om der laves 
et supplementsvalg, da der pt. ikke er nogle suppleanter. 

     Giver disse nye vilkår anledning til drøftelse af en anden struktur på skolen? 
 Se ovenstående 
 
 
2.   Fordeling af sk.best.medl. på klasser/SFO – til næste skoleår? (ÅRSHJUL) 
 Punktet udskydes til juni-mødet.  
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3.   Fastsættelse af 1. bestyrelsesmøde i det nye skoleår. (ÅRSHJUL) 
 Den 25. august 2025 kl. 17-19.30 
 
4.   Orientering om mellemform m.v. til næste skoleår. (SR) (ÅRSHJUL) 

Viften fortsætter i samme form i kommende skoleår. Der er en del nye elever til 
kommende skoleår. Der er ca. 1,5 lærerstilling + SFO medarbejdertimer. 
 

5.   Lokalt tillæg til ”Mad- og måltidspolitik”, og handleplan i GBS. (SR) 
Byrådet har besluttet en mad- og måltidspolitik, der er også udarbejdet en kommunal 
handleplan for området. Børnehusets bestyrelsesmedlemmer har udarbejdet et lokalt 
tillæg, da der er et ønske om at børnene har større indflydelse på hvilke mad der 
serveres, fokus på varieret mad, kendskab til madens bestanddele og hjælpe børne til 
at blive mere selvhjulpne. Bilag er uddelt. 
Bestyrelsen godkender tillægget. 

 
                         Herefter opdeling i skole- og børnehavedel (Fastsæt tidspunkter!) 
 
Skoledel: 
 
6.   Orientering om fag/opgavefordelingen for kommende skoleår. (ÅRSHJUL) 

Tirsdag den 20. maj 2025 blev der afholdt fagfordelingsmøde. Fagfordelingen er ikke 
helt færdig, men forventes færdig i løbet af de næste to til tre uger. 
Der er besluttet at autismeafdelingen til næste år har hele 1. salsgangen og almen har 
70’er bygningen og i stueetagen. 
Gennemgang af: 
-  Ringetider - nyt ringetidssæt, alle elever får 15 min. tidligere fri, spisebånd 

bibeholdes i 0. til 3. klasse, autismeafdelingen lægger sig op af almendelen  
- Valgfag - 6. årgang deltager i praktisk/musiske valgfag, lokalt valgfag bliver 

afviklet som temadage/uge  
- Parallellægning - medfører lærerskift for 8. og 9.klasse 
- Juniormesterlærer - der er pt. ingen elever fra Nørre Vedby, der ønsker denne 

ordning. 
- Sidste skoledag - læseferien skal omtænkes og omdøbes. Datoen for kommende 

skoleår er 13. maj 2026.  
 
7.   Opsamling på ansættelsesbehov og ansættelsessamtaler. 
 - Manfred er ansat i almendelen pr. 1. juni 
 - Caroline Prochee bliver lærer i almendelen i kommende skoleår 
 - Pernille Justesen har sagt ja til at forsætte som læsevejleder i kommende skoleår.
 - 4 faste pædagogstillinger + 2 barselsvikariater til autismeafdelingen 
 - 1 fast lærerstilling til autismeafdelingen 
  

Ledelsen ønsker, at der er bestyrelsesrepræsentanter der deltager i 
ansættelsessamtalerne til viceskolelederne - Rasmus, Charlotte og Christina melder 
sig. Ønske om at det bliver uge 24. 
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Børnehavedel: 
 
8.   Hvad er bestyrelsens rolle, eks. i samarbejdet med andre forældre? 
Dialog om arbejdet i bestyrelsen herunder hvis bestyrelsesmedlemmer modtager 
henvendelser/klager fra forældre. 
  
 
9.   Årshjul 2025, forældremøde, sommerfest, julefest, bedsteforældredag o. lign. 
Der skal laves årshjul for følgende aktiviteter 
 
Julefest(støtteforeningen), der kommer dato fra støtteforening 
God jul arr. med æbleskiver en af de sidste dage inden jul. 
Farvel kaffe, alle medarbejder tilsted sidste eftermiddag hvor forårsbørnene er i Ønskeøen. 
Forældremøde bestyrelsens- beretning april. 
Bedsteforældredag/bedste voksenven maj. 
Fælles- dag /oprydningsdag for børn og voksne juni 
 
 
 
 
 
Fælles igen kl.:  ? 
 
10.  Kort: Status i forhold til ”Årshjulet”!  

Pkt. fordeling af bestyrelsesmedlemmer på klasser flyttes til juni. 
 
 

Kortere orienteringspunkter (ca. ½ time) 

Ca. kl. 19.00: 
 
 
6.   Kort nyt fra formand og ledelse  
 ST - kommunen har fokus på at skabe en attraktiv arbejdsplads 

- Alle ledere har været på kursus i digitalledelse. 
- Skolen overvejer at samarbejde med naboskolerne om et kompetenceløft af personalet, da 

der er mulighed for at søge midler til dette.  
 
 Fællesskabsstrategien sættes på som punkt i kommende skoleår. 
 
7.   Kort nyt fra elevrådet  

- Trivselsdagen rykkes til kommende skoleår - ønske om at tage et sted hen f.eks. Fuglsang. 
 
8.   Kort nyt fra personalet 

- Børnehuset har været på tur til Fuglsang - skolen havde 25 pladser tilovers i bussen 
- Autismeafdeling har afholdt forældrecafé. Ti deltagere 4 fædre og 6 mødre. 
- 9.klasse har haft sidste skoledag den 15. maj. 

 
9.   Kort nyt fra forældrerepræsentanter 

- Simon spørger til antimobbestrategien 
 
10.  Eventuelt. 

- Ledelsen opfordrer til at bestyrelsesforældrerepræsentanterne tjekker om man har fået diæter for 
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møderne. 
 
 
Ca. kl. 19.15: 

Mindre forfriskning 


